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Interpelacja

Na podstawie $ 33 Statutu Gminy Miasta Golubia — Dobrzynia oraz art. 24 Ustawy z dnia 8marca 1990 roku o samorządzie gminnym składam na Pani ręce interpelacje
w związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelacje proszę o wyjaśnienie pouczenia„ jednocześnie informujemy, że wskutek udostępnionych dokumentów staje się Panadministratorem i odpowiada za naruszenia ochrony danych osobowych podmiotów danych( widniejących na dokumentach) które dane pozyskał Pan zgodnie z przepisami Rodo,, -kiedy mogę odpowiadać za naruszenia ochrony danych osobowych, w sytuacji gdzieotrzymane od Pani dokumenty nie różnią się od dokumentów umieszczonych na stronie BIPUrzędu Miasta ?
ile kosztował sporządzony audyt dot. sytuacji finansowej miasta Golubia-Dobrzynia ?w jaki sposób została wybrana ta firma do zrobienia tego audytu ?
Jaki był cel ? Jakie tezy ? Bo z tego co widzieliśmy i co Państwo nam pokazali to Panaudytor wyciągnął historyczne i prognozowane / które by mógł zrobić skarbnik/ danewe min. co do nadwyżek, operacyjnych itp i dochodów ?* W związku ze skrytykowanymi zapisami na kolejnej lata w Wieloletniej PrognozieFinansowej dla Miasta Golubia - Dobrzynia min. dochodów i wydatków tj. „FikcjiBudżetowych” - kiedy zostanie przedstawiona Radym Uchwała Wieloletniej PrognozyFinansowej dla Miasta Golubia-Dobrzynia na przyszłe lata bez „fikcji budżetowych” co dodochodów i wydatków ? ,
Proszę o wyjaśnienie w sytuacji krytykowanych zapisów w WPF co do „nierealnych”dochodów miasta i „nierealnych” wydatków, skąd znajdują się środki na kolejne długoletniezobowiązania finansowe, które są dokładane do tej uchwały np. na wkłady własne ?Kiedy radni i mieszkańcy będą mogli zapoznać się z Pani propozycjami podatków odnieruchomości na kolejny rok budżetowy ?

* Proszę o informacje czy otrzymaliście Państwo dane z Ministerstwa Finansów co dowysokości subwencji ogólnej i dochodów miasta na kolejny rok ? Jeżeli tak to kiedy ? jaksię kształtują ? Czy dochody będą wyższe czy niższe ?
Kiedy przestaje obowiązywać umowa na wywóz nieczystości stałych z miasta ? Czy zostałjuż ogłoszony przetarg ? Kiedy jest termin otwarcia ofert ? Jakie czynności Pani podjęła naetapie specyfikacji przetargowej aby uzyskać jak najmniejszą kwotę za wywóź śmieci zmiasta.
Czy w 2025 roku planowane są podwyżki za wodę i ścieki w mieście ? Jeżeli tak to od kiedy? W jakiej wysokości ?
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